



مركز دبي للتحكيم الدولي
Dubai International Arbitration Centre



مركز دبي للتحكيم الدولي
Dubai International Arbitration Centre



800 CHAMBER (800 2426237)
www.dubaichamber.ae

غرفة دبي
DUBAI CHAMBER

800 CHAMBER (800 2426237)
www.dubaichamber.ae

غرفة دبي
DUBAI CHAMBER

Dubai International Arbitration Centre

First created in 1994 as the "Centre for Commercial Conciliation and Arbitration", the current Dubai International Arbitration Center (DIAC) is an autonomous, permanent, non-profit institution that provides the local regional and international business communities a high caliber of arbitration services and facilities at an affordable price.

Located on the 14th floor of the magnificent glass quarters of Dubai Chamber premises, DIAC provides commercial arbitration and resolution of disputes that occur among the trading parties with the help of internationally qualified arbitrators who have an extensive knowledge in the basics of international arbitration rules.

DIAC plays an integrated role with Dubai Chamber in the sense of providing all kinds of facilities that guarantee business continuity and development through improving the means of commercial arbitration and enhancing its legal awareness locally and globally. The services it offers include the overseeing of arbitral proceedings and commercial disputes, appointing arbitrators, choosing the venue for the arbitration and fixing the fees of arbitrators and mediators. DIAC also maintains a directory of experts, who are highly recognized for their diverse knowledge and practical experience in this field.

Through DIAC's associate membership, members could enhance their knowledge and experience in international commercial arbitration by participating in seminars and training workshops and international conferences. This helps them learn about the latest developments of arbitration and the benefits they could get by being associate members of DIAC. To this effect, the Center houses the latest facilities and equipment to host a variety of arbitration proceedings.

مركز دبي للتحكيم الدولي

تأسس "مركز التوفيق والتحكيم التجاري" في عام ١٩٩٤ والذي تطور ليصبح الآن "مركز دبي للتحكيم الدولي" وهو هيئة مستقلة دائمة غير ربحية تهدف إلى توفير خدمات التحكيم وتسوية النزاعات التجارية في مجتمعات الأعمال المحلية والإقليمية والدولية بأسعار مناسبة.

يقع مركز دبي للتحكيم الدولي في الطابق ١٤ في نفس برج غرفة تجارة وصناعة دبي المطل على الخور. ومن هذا الموقع المميز، يوفر المركز أحدث المرافق وأفضل التسهيلات لضمان جودة خدمات التحكيم وحل النزاعات بين الأطراف التجارية بمساعدة فريق من المحكمين الدوليين الملمين بأصول التحكيم الدولية وإجراءاتها المعتمدة.

ويلعب المركز دوراً جوهرياً مع غرفة دبي في ضمان استمرار وتطوير الأعمال وذلك من خلال خدمات التحكيم التجاري ورفع مستوى التوعية القانونية محلياً ودولياً بالإضافة إلى الإشراف على إجراءات التحكيم في النزاعات التجارية التي تشمل تعيين المحكمين واختيار مكان التحكيم وتحديد أتعاب المحكمين والموفقين. كما يوفر المركز المعلومات والبيانات اللازمة عن المحكمين والموفقين الذين يتمتعون بخلفيات قانونية واسعة من مختلف الجنسيات بالإضافة إلى احتفاظ المركز بدليل للخبراء المعروفين بخبراتهم العملية في مجال التحكيم.

ومن خلال الانضمام إلى زمالة المركز، يمكن للأعضاء تطوير معرفتهم وخبراتهم في مجال التحكيم التجاري الدولي وذلك بالمشاركة في الندوات وورشات العمل التدريبية والمؤتمرات الدولية، ليتطلعوا على آخر المستجدات والتطورات في مجال التحكيم التجاري الدولي. وعلى هذا الأساس تم تجهيز مركز دبي للتحكيم الدولي بأحدث الأجهزة والخدمات اللوجستية لاستضافة مختلف أنواع جلسات التحكيم.